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Prevalje, 11. junij 2024 
 

Zadeva: Zapisnik 3. redne seje Sveta staršev Vrtca Prevalje  
v šolskem letu 2023/2024 

 
Seja je bila 11. junija 2024 ob 17.00 uri v prostorih Vrtca Krojaček Hlaček. 
 
Prisotni člani Sveta staršev Vrtca Prevalje: 11 prisotnih 
Odsotni član Sveta staršev Vrtca Prevalje: glej podpisno listo 
Ostali prisotni: Ana Buhvald Pori, pomočnica ravnateljice za vrtec 
 
Dnevni red: 
1. Ugotovitev sklepčnosti. 
2. Pregled in potrditev dnevnega reda. 
3. Pregled in potrditev zapisnika 2. redne seje Sveta staršev Vrtca Prevalje 2023/2024. 
4. Poročilo ob koncu šolskega leta 2023/2024 (pomočnica ravnateljice za vrtec). 
5. Novo šolsko leto 2024/2025 (pomočnica ravnateljice za vrtec). 
6. Razno. 
 
Točka 1 
Predsednik Sveta staršev Vrtca Prevalje, Dejan Meh Savić, je pozdravil zbrane in ugotovil, da je 
prisotnih 11 od 18 predstavnikov staršev.  
Sklep 1: Svet staršev je sklepčen. 
Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika in je priložena originalu zapisnika. 
 
 
Točka 2 
Člani Sveta staršev so se s predlaganim dnevnim redom strinjali in ga sprejeli. 
Sklep 2: Svet staršev se strinja s predlaganim dnevnim redom. 
 
Točka 3 
Predsednik Sveta staršev Vrtca Prevalje, Dejan Meh Savić, je prisotne pozval k dopolnitvam in 
potrditvi zapisnika 2. seje Sveta staršev Vrtca Prevalje 2023/2024. Pripomb na zapisnik ni bilo. 
Sklep 3: Prisotni so potrdili zapisnik 2. seje Sveta staršev Vrtca Prevalje 2023/2024. 
 
Točka 4 
Pomočnica ravnateljice za vrtec, ga. Buhvald Pori Ana, pozdravi navzoče in se zahvali za udeležbo 
na  Svetu staršev in pozitivno sodelovanje med starši in vodstvom vrtca. Na 3. seji se obravnava 
poročilo ob koncu šolskega leta. Ga. Buhvald Pori Ana pove, da je letni delovni načrt zastavljen s 
septembrom uresničen v večinskem delu, manjši izpadli dogodki so bili nadomeščeni z drugimi.  
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Posebnosti v tem šolskem letu so bili odprtje oddelka na Šentanelu. Prednost le-tega so bližnji 
gozd in neposredno sodelovanje s podružnično šolo Šentanel in krajevno skupnostjo. Za 
prihajajoče leto oddelek Šentanel predvidoma ostaja z istim številom otrok. Na Lešah oddelek 
vrtca ostaja s spremembo v kuhinji, saj dosedanja kuharica odhaja v pokoj. Sedaj bodo poenoteni 
dislocirani oddelki vrtca in šole Prevalje glede prehrane, saj se bo le-ta vozila.  
Izpostavi določene dogodke preteklega šolskega leta: 
• Septembra je potekal 10. rojstni dan vrtca, ki so ga skupaj z otroki praznovali še s Pika 

Nogavičko in torto. Udeležili so se ga tudi župan in podžupan občine in ravnateljica šole. 
• 2. roditeljski sestanek s poudarkom na branju je bil koristen, na žalost je bila udeležba 

slaba, kljub zoom srečanju, kjer še vedno pride več ljudi kot na sestanke – predavanja v 
živo. Naproša predstavnike Sveta staršev da navdušijo starše za večjo udeležbo, saj so 
predavanja izbrana primerna starosti otrok in kvalitetna. 

• Oktobra je potekala evakuacijska vaja z gasilci. Otroci uspešno sodelujejo. 
• S 25. oktobrom se je končno vzpostavila tudi pitna voda iz pipe, po 82 dneh. 
• Novembra je potekal kostanjev piknik s starši. 
• Na obisk je prišel policist Zoran in maskote Leon, otroci so si pogledali vozila in opravili učni 

sprehod.  
• Čez celotno šolsko leto je pomočnica ravnateljice opravila veliko hospitacij strokovnih 

delavk in praktikantk. 
• Redno sodelovanje poteka tudi z Domom starejših Prevalje, posebej izpostavi obsik v domu 

in koncert Marka Vozlja ter sejanje božičnega žita. 
• Veseli december v vrtcu je prinesel veliko dogajanja in medsebojnega sodelovanja otrok.  
• Januarja je 74 otrok opravilo smučarski tečaj. Le-ta je bil na prošnjo vrtca iz strani občine 

sofinancirano v višjem obsegu kot prejšnje leto. Plavalni tečaj je v aprilu opravil 101 otrok. 
Prav tako je bilo sofinanciranje iz strani občine povišano, zaradi česar so bili finančno manj 
obremenjeni starši otrok. Prav tako pohvali sodelovanje s smučarsko šolo DR/ ter g. 
Dejanom Rodoškom in s plavalnim klubom ter gospo Erjavec Tjašo za organizacijo. 

• Predstavi tudi projekt za področje avtizma. Delavke so se udeležile brezplačnih seminarjev 
in pridobitev dodatne podpore zaposlenih za pomoč v vrtcu na konkretnih primerih. 

• Zdravstvena in zobozdravstvena vzgoja preko predavanj in umivanja zob je bila izvedena 
enkrat v šolskem letu. 

• S 1. februarjem se je odprla nova skupina s sedmimi najmlajšimi otroki.  
• Prav tako je v februarju potekala pustna maškarada s sloganom »Pika Nogavička in 

prijatelji«, ki je tokrat zaradi nestanovitnega vremena potekala v telovadnici. 
• V marcu je bil obisk Relaxa z Jožetom Potrebuješem in mačkom Reksijem z zabavo. 
• Marca je v skupinah veliko praktikantk z različnimi nastopi.  
• Prav tako je potekala čistilna akcija okoli vrtca ter knjižni sejem z menjavo knjig. 
• Vzgoja za medije poteka v skupinah starejših z gospo Meh Savić Nino. 
• Aprila je potekala noč v vrtcu, kjer so predšolski otroci prespali v šoli.  
• Tri predstave skozi šolsko leto: ena lutkovna in dve igrani predstavi. Poleg tega pa Krojaček 

Hlaček v izvedbi naših vzgojiteljic. 
• Vrtec se je vključil v projekt Mreženje šol in vrtcev za kakovost. Stremi se k izboljšanju 

stanja na vseh področjih. Na podlagi analize stanja tekom leta so si zastavili sledeče cilje, ki 
se jim bodo posebej posvetili v novem šolskem letu: odpravljanje težav in izboljšave na 
področju govora otrok (izgovorjava in besedni zaklad); spodbujanje dobrih medsebojnih 
odnosov ter spoštljive komunikacije v povezovanju s starši (pripravlja se načrt za aktivno 
sodelovanje staršev, ki bo predstavljen na 1. roditeljskem sestanku); komunikacija, 



           

razumevanje in sodelovanje med sodelavkami – grajenje in gojenje dobrih kolektivnih 
odnosov (medsebojne hospitacije). 

• Obiski Plezalnega centra Prevalje za vse starosti (4 termini tedensko). 
• Sodelovanje vzgojiteljic na Koroškem lutkovnem abonmaju z avtorsko predstavo Krojaček 

Hlaček ter na Linhartovih dnevih, kjer so prejele priznanje.  
• Vsako leto poteka za zaposlene tudi izobraževanje za temeljne postopke oživljanja (Prva 

pomoč). 
• Dogaja se veliko (dogodkom starši sledimo na spletni strani vrtca in na Facebook strani) – 

še nekaj poudarkov: Koncert pihalnega orkestra ob Dnevu dela, Projekt Kolesarčki, Kekčeva 
dežela (otroci, ki gredo jeseni v šolo) – udeležba 54 otrok, Tedni vseživljenjskega učenja, 
obiski predšolskih otrok na šoli (s knjižničarko, s šolarji, učiteljicami, ostalimi delavci šole), 
obiski v naravi: gozdni pohodi, druženje in vadba s seniorji, zaključek Bralne značke, 
fotografiranje skupin, planinski tabor, zaključna prireditev vrtca in slovo mini maturantov. 

• Enota Šentanel je aktivno sodelovala ob 40. obletnici Podružnične šole Šentanel. 
• Enota Leše je aktivno sodelovala s prestavo ob materinskem dnevu. 
• Vse skupine – predstavitev staršem. 
• Predstavi tudi letošnje investicije vrtca, financirane posebej iz strani občine; ureditev enote 

Šentanel, umetna trava na leseni terasi, voziček za najmlajše otroke, talne igre pred vrtcem, 
gugalnice za 1. starostno obdobje na malem igrišču, rezalnik zelenjave za v kuhinjo, 
menjava zastaranih računalnikov, popravilo obstoječe klime in prezračevanja v kuhinji, 
šivalni stoj, likalnik, praznična okrasitev ... 

Ga. Buhvald Pori Ana spodbudi k predlogom staršev skozi celo šolsko leto in k sodelovanju. 
Izpostavi pa pomembnost in funkcionalnost znotraj skupin, kar je bolj pomembno od vseh skupnih 
dogodkov in projektov. Poudarek je na grafomotoriki, gibanju, jeziku, prehrani in vsesplošnem 
razvoju in dobrem počutju otrok. 
Predsednik Sveta staršev Dejan Meh Savić se zahvali ravnateljici vrtca za predstavitev načrta. 
 
Sklep 4: Starši so se seznanili s poročilom ob koncu šolskega leta – evalvacija LDN 2023/2024. 
 
Točka 5 
Pomočnica ravnateljice predstavi vpis za novo šolsko leto.  
Zaradi malo manjšega vpisa otrok v novo šolsko leto se obeta sprostitev ene manjše igralnice, ki bo 
zopet prosta za glasbeno igralnico ali knjižnico. S prizidkom bi se razrešil še problem prostora, ki ga 
je sedaj premalo (polovične skupine, ni prostora za glasbeno igralnico ali knjižnico …).  
V prihajajočem tednu se bo udeležila tudi potrjevanja sistemizacije na občini (razporeditev in 
število delovnih mest v vrtcu. Z mesecem junijem se glede na določila dvigajo plače, kar takoj 
vpliva na ceno vrtca. Ceno bomo računali v septembru glede na realno stanje skupin. 
Izven cene vrtca občina financira še logopedinjo (1 dan v tednu), specialno pedagoginjo za dodatno 
strokovno pomoč, vzgojiteljico predšolskih otrok za zgodnjo obravnavo ter spremljevalce za otroke 
s posebnimi potrebami (odvisno od števila takih otrok – zaenkrat predvideni 3 ali 4). 
Izpostavi še sestavo novih skupin oziroma polemike glede delitve skupin. Razloži, da poskušajo s 
pomočjo vzgojiteljic in upoštevanju prošenj staršev ohranjati prijateljstva med otroki in jih ne 
ločevati. Stremijo k temu, da kljub deljenju skupin otrok ohrani vsaj del svojih prijateljev prejšnje 
skupine. Celotnih skupin ne morejo peljati naprej istih – vprašanje smisla, da so ves čas isti otroci, 
predvsem pa v vrtcu s toliko oddelki to ni mogoče, ker ni veliko novih vpisov za posamezno starost 
in se skupine morajo deliti, ker se številčni normativ menja (14 otrok pri najmlajših, potem 19 in 
24). 



           

 
Točka 6 
Predsednik Sveta staršev Dejan Meh Savić nagovori prisotne za predloge, pohvale, pobude prejete 
iz strani staršev.  
Predstavnica igralnice 12 prebere pohvalo za razgibane dejavnosti za otroke in za predavanja za 
starše. Predstavnica igralnice 10 izpostavi spanje in gozdno učilnico. 
Predstavnica igralnice 4 prav tako posreduje pohvalo in hvaležnost za sprejemanje najmlajših ter 
splošne pohvale vrtcu.  
Pohvalam se pridružujejo tudi predstavniki igralnice 2, 4, 8, 10, 13, 15, Šentanel, ki so zadovoljni s 
šolskim letom. Na koncu se pohvalam pridružijo še ostali navzoči. Vsi povedo, da niso dobili 
kakšnih pritožb staršev, ampak pohvale. 
Pripomba je prišla od staršev enote Šentanel glede prehrane, saj naj bi le-ta bila enaka šolski, kar 
se ji zdi v določenih primerih nesprejemljivo za najmlajše otroke. Prosijo za enakovredno prehrano 
kot v vrtcu Prevalje in na Lešah. Prosijo za prevoz prehrane iz matičnega vrtca v enoto. Ga. Buhvald 
Pori Ana razloži, da je bilo veliko usklajevanja in da je kdaj prišlo vmes do kakšnih komplikacij pri 
obrokih, bodo pa v bodoče bolj pozorni enakovredno prehrano (glavni pomislek je na skuhanih 
juhah za najmlajše). Glede možnosti prehrane iz vrtca se bo pogovorila z ravnateljico. Vse stvari 
organizacijsko niso mogoče. 
Predsednik Sveta staršev vrtca Prevalje še izpostavi projekt NIJZ-ja: vpeljevanja zdrave prehrane. 
Pomočnica ravnateljice pove, da so čokokašo in jabolčni lonček otroci zelo sprejeli, špageti 
lečoneze so deljena mnenja otrok, najmanj navdušeni so bili nad fižolovimi polpeti. Še vedno 
stremijo k zdravi prehrani in pokušanju novih stvari. Prav tako pove, da se z novim šolskim letom 
obeta še več sprememb pri prehrani: manj mesa, več stročnic, polnozrnate stvari … 
Pove, da je prejela dve anonimni pismi s pritožbo glede uvajanja zdrave prehrane. Prebere ju 
navzočim. Pripombe so bile glede preveč zdrave prehrane, ki jo potem otroci ne pojedo in da so 
obroki celi iz novosti. Otroci so glede na zapis ob prihodu domov lačni. Ga. Buhvald Pori Ana 
razloži, da v kolikor otroci ne bi jedli določene hrane, je ne bi imeli več na jedilniku – nekajkrat se 
poskusi pripraviti in če vzgojiteljice vidijo, da jim nikakor ne ustreza in da je veliko ostankov, 
iščemo načine, kako pripraviti drugače ali ponudimo kaj drugega primerljivega. Prav tako je 
razumljivo, da so kdaj otroci popoldan ob odhodu domov že lačni, saj rabijo hrano večkrat na dan 
po malo. 
Diskusiji se pridruži tudi predsednik, ki se strinja s trudom za zdravo prehranjevanje in poudari 
pomembnost pri vztrajanju pri pokušanju nove hrane. Na koncu se mnenju obeh pridružijo še 
ostali prisotni. Pomočnica ravnateljice prav tako naproša, če kdo sliši kakšnega starša pritoževati se 
čez hrano, da ga napoti do nje, da razrešijo nastali problem ali pa naj takega starša spodbudijo, da 
opozori vzgojiteljice, da naj bodo posebej pozorne na otroka, koliko poje in potem povedo 
staršem. Pomembno je sprotno sodelovanje v dobro otrok. 
Prav tako še enkrat poudari, da praznovanj rojstnih dni otrok s hrano od doma NIJZ ne dovoli več 
(ena od pripomb v anonimnem pismu). Ni pa nihče prikrajšan za rojstno dnevno zabavo – vsaka 
skupina praznuje, za otroka je to poseben dan. 
G. Savič Meh Dejan predlaga za naslednje šolsko leto povabilo strokovnjaka iz področja prehrane 
(vpeljevanja zdrave prehrane), da razloži širšo in strokovno podlago raznolike prehrane. Vsi 
prisotni se strinjajo in spodbujajo idejo. 
Ga. Buhvald Pori Ana predstavi še pritožbo starša zaradi parkirišč – da ga uporabljajo tudi 
zaposleni, čeprav je mest premalo. Pove, da se včasih zgodi kratkoročno parkiranje avtomobila 
katere od zaposlenih, vendar samo zaradi transporta stvari, drugače je parkirišče v celoti prosto za 
starše otrok. Nimajo pa zaposleni prepovedi parkiranja, samo prošnja je, da dajo avte drugam.  



           

Prosi še za čim večjo udeležbo pri izpolnjevanju anonimne ankete ob koncu šolskega leta. 
Pove tudi, da bo letošnja zaključna prireditev s poudarkom na predšolskih otrocih; nastopajoči so 
samo mini maturanti, za vse otroke pa bodo po nastopu omogočene različne delavnice s Piko 
Nogavičko in druženje. 
Predstavnik v svetu staršev izpostavi še dejavnost Judo vrtec, ki je v prejšnjih letih bila. Pomočnica 
ravnateljice pove, da so ga zaradi premajhnega števila otrok vmes nehali izvajati. Vsako leto pa na 
novo pobirajo prijave. Predlaga pogovor s trenerji oz. izvajalci Juda. Starši izpostavijo še učenje 
Nemščine v okviru vrtca. Ga. Buhvald Pori Ana pove, da je prav tako problem interes izvajalcev, ki 
težko uskladijo urnike. Vrtec vsem dejavnostim za otroke odstopi prostore.  
Pomočnica ravnateljice pohvali vse vzgojiteljice in njihovo medsebojno sodelovanje in sodelovanje 
s starši. 
Prav tako se zahvali še predstavnikom v Svetu staršev za sodelovanje v tem šolskem letu. 
Pohvalam se pridruži še g. Meh Savič Dejan. 
 
Seja se je zaključila ob 18.10 
Zapisnik: Tamara Ferlež 
 

Predsednik: Dejan Meh Savić 


